
Bestyrelsesmøde i Foreningen Børglum og Omegn 

Dato: 16.01.25 

Til stede: Linda, Susanne, Diana, Leon og Klaus kommer senere. 

Referent: Linda 

Dagsordenspunkt Referat – NB! Notér ansvarlig 

1. Godkendelse af sidste mødes referat samt opfølgning 

herpå 

- Skydedøren VIGTIG – Diana har husket Klaus og 

Vetti på det. Er der sket noget? 

- Gulvvaskemaskinen, gennemlæs tilbud 

 

- Snerydning – Diana har snakket Klaus 

- Gardiner foreningslokale – Lisa har købt, er ROV 

informeret? 

- Ingen nye henvendelser på billardbordet, hvad gør 

vi? 

- Hanne har talt med Peter Juul/Klaus ang. tilbud 

mhb. Nordea puljen, info følger 

 

- Banko 2025?? Påske eller julebanko? 

 

 

Diana har rykket for, at de 

kører ud og ser døren. 

Dette skydes til skaden er 

overstået. 

Klaus ordner dette.  

ROV vil kigge på det. 

 

Dette er afhentet, pris 3000,- 

 

Der er sat gang i tilbud, 

afventer Peter Juul. 

 

Der skal tages endelig stilling til 

mødet i februar. HVIS nogen vil 

tage teten allerede nu, så sig 

det til Diana.  

2. Nyt fra formand/næstformand 

- Opfølgning vandskaden 

- Forsikring / Polygon ? 

- Start Nedbrydning 

- Service aftale / Nyt BWT-anlæg 

- Tryghedsaftale på BWT-anlæg 

Se vedhæftede mail fra Diana 

vedr. vandskaden.  Diana ringer 

til de forskellige parter i 

morgen.  

Der er kommet tilbud på nyt 

anlæg, det andet kan ikke 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Liste hjælpere 

repareres, og ingen garanti, da 

det er over 2 år gammel.  

Diana står for kontakten til 

dem. Evt. forespørgsel om 

BWT-anlæg der dækker ALT 

vand i huset. 

Susanne betaler regningen nu, 

da der er kommet rykker.  

 

Denne er okay. Diana sender 

indbydelse. 

 

 

3. Indmeldte punkter 

- Kontingent evt. hæves med 10-25kr for 

overblikkets skyld? 

- Generalforsamling 

 

 

 

- Leon og Klaus info fonde 

Der foreslås at kontingent 

hæves til 125,- og at datoen 

bliver 27.02.25, Diana finder 

ud af, om det er til aftensmad 

kl. 18 (stegt flæsk). Så skal der 

tilmelding på indbydelsen til 

generalforsamling.  

Fik nogle input til få lavet en 

potentialeplan (hvad skal der 

laves i byen nu, om et par år  

og evt. om 20 år) Pulje på 33 

mill. hos kommunen kan søges. 

Pulje fra vindmølle/solcelle 

indbetaling. 

Dette skal op som punkt næste 

gang, og måske fremadrettet.  



4. Arrangementer i indeværende/kommende måned 

- Aftale oprydnings dag skal vi servere noget 

- Hjælper festen 

- Fastelavn 

- Mormor/Farmor mad 

- Generalforsamling 

Huset er lukket pga. skade.  

Har flæskestegsburgere i 

fryseren. 

 

5. Udlejning samt tjek af huset i 

indeværende/kommende måned 

- PT ingen udlejninger 

- Info januar er spærret 

 

6. Teltudlejning i indeværende/kommende måned 

-  PT ingen udlejninger 

 

7. Økonomien lige nu 

- Indtægter/udgifter siden sidst 

Se tidligere fremsendte fra 

Susanne.  

8. Nyt til hjemmesiden/nyhedsbrev 

- Diana sender info til A om generalfors. 

Diana får styr på møde med 

Leon og Stine om 

hjemmesiden, vil Leon putte 

referater mm. op på 

hjemmesiden.  

9. Indkøb/gennemgang af mangler 

- Hvem køber ind? 

Dette checker vi næste gang, 

da huset ikke er lejet ud i 

januar. 

10. Tjek af huset 

- Udfylde driftsjournal 

- Varmetermostater (opladning?) 

- Tjek af salttabletter (i afkalker til opvaskemaskine) 

Er opvaskemaskine rengjort og vand tømt ud? 

 

OK 

OK 

BWT i stykker!! 

 

Ja.  

- Tjek af legeplads (udfyld skema) Dette klares når der bliver lyst.  



11. Eventuelt Møderne flyttes fremover til kl. 

19.00 i stedet for 19.30. 

 

 


